



Prof. Dr. Dr.h.c.mult. Johann G. Goldammer
Coordinator

@ Fire Ecology Research Group
Max Planck Institute for Chemistry
c/o Freiburg University
Georges-Koehler-Allee 75
79110 Freiburg, Germany
Tel: +49-761-808011
Fax: +49-761-808012
johann.goldammer@fire.uni-freiburg.de
<http://www.fire.uni-freiburg.de>

Date: 04 May 2014

Mr. Ruslan Valentinovich Balagur
Head of Forest service of Zabaikalski krai
672000 Leningradskaya st 15
Chita, Zabaikalski krai, Russia

Mr. Vladimir Vasilevich Evstratov
Director, Aerial Forest Fire Center
Chitinskaya Airbase
672045, Geodezicheskaya st 46
Chita, Zabaikalski krai, Russia

Condolence Message for the Family of Mr. Andrey Nikolaevich Parygin

Dear colleagues

Several days ago the Global Fire Monitoring Center (GFMC), based in Germany, has been informed about the explosion of the ammunition warehouse in Zabaikalski krai, which was triggered by a forest fire on 28 April 2014. We learned that thousands of people of Big Tura and Kadakhta, Karymsky region of Zabaykalsky Krai, had to be evacuated and ten people burned in the accident. That disaster deeply stressed personal of GFMC.

We were informed today that Mr. Andrey Nikolaevich Parygin, forester of Zubarevsky ranger unit of Shilkinsky district, Zabaikalski krai, died on 1 May 2014 as consequence from the severe injuries. We learned that he was battling the fire on 28 April 2014 when Andrey Nikolaevich was caught by the severe fire.

Andrey Nikolaevich Parygin has fallen on the line of duty. He deserves our full professional and personal recognition.

Please convey our recognition and our deep condolences to the family of Andrey Nikolaevich.

Yours faithfully

Prof. Dr. Johann G. Goldammer
Director, GFMC
Coordinator, Global Wildland Fire Network

The GFMC is serving as Secretariat of the Global Wildland Fire Network and the Wildland Fire Advisory Group
A Thematic Platform and Advisory Body affiliated to the United Nations International Strategy for Disaster Reduction (UNISDR).
GFMC is chairing the UNECE/FAO Team of Specialists on Forest Fire.
GFMC is an Associated Institute of the United Nations University (UNU).



Руслану Валентиновичу Балагуру

Руководителю государственной лесной службы Забайкальского края

672000, Ленинградская, 15

Чита, Забайкальский край, Россия

Владимиру Васильевичу Евстратову

Руководителю Забайкальской базы авиационной охраны лесов от пожаров

672045, ул. Геодезическая, д. 46

г. Чита, Забайкальский край

Соболезнования семье Андрея Николаевича Парыгина

Уважаемые коллеги!

Несколько дней назад Центр глобального мониторинга лесных пожаров (ЦГМП), базирующийся в Германии узнал о взрывах на складе боеприпасов в Забайкальском крае, который загорелся от лесного пожара 28 апреля 2014 года. Мы узнали, что тысячи людей поселков Большая Тура и Кадахта Карымского района были эвакуированы и десять человек погибли в результате пожара. Этот случай глубоко потряс персонал нашего центра.

Мы также узнали сегодня, что Андрей Николаевич Парыгин , лесничий Зубаревского лесничества Шилкинского района скончался 1 мая 2014 года в следствие тяжелых травм и ожогов. Мы узнали, что Андрей Николаевич пострадал в результате тушения лесного пожара 28 апреля 2014 года в сложных условиях.

Андрей Николаевич Парыгин погиб на боевом посту . Он заслуживает нашего полного профессионального и личного признания.

Прошу вас передать слова признания и наши глубокие соболезнования семье Андрея Николаевича.

С уважением,

Йоханн Гольдаммер

Профессор,

Директор Центра глобального мониторинга лесных пожаров

Координатор глобальной сети по природным пожарам

Международной стратегии ООН по снижению опасностей стихийных бедствий